
Szczecin, 20.11.2024 r. 

 

 

 

 

 

Odpowiadając na Pana wniosek z dnia 17.11.2024 r. o udzielenie informacji publicznej informuję, 

że Urząd Miasta nie korzysta z programu Benefit Systems/MultiSport lub podobnego, 

oferującego pracownikom dostęp do karnetów sportowych. 

 

Z poważaniem 

Emilia Stolarz 

Dyrektor 

Biuro Obsługi Urzędu 


